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系统销售一部 2009年 4月 17日 

2009 年 4 月 16 日，我司系统销售一部（原真空与半导体设备部）在深圳市福田

区泰然宾馆举行了第一届真空产品技术培训与研讨会。本次会议有来自广东省及香港

地区的六十余家真空相关企业的技术、管理及采购人员参与。会议围绕真空技术基础、

真空获得设备、真空测量仪器等方面进行演讲、交流和沟通。 

会上，副总经理岡田敏秀先生给会议作了精彩的致词、部门经理陈伟民先生生动

的向嘉宾介绍了伯东企业的概况、销售主任何录臻先生系统的讲解了真空技术的基础

知识、朱子沛经理深入浅出的讲解了 Polycold 水汽深冷泵的原理和应用、来自美国

Brooks Automation公司的资深销售经理张建明先生对目前世界上先进的 CTI冷凝泵 、

真空测量仪器等做了详细的介绍，并回答了很多嘉宾的提问。会议讲座穿插着讨论，

最后又以全体讨论给会议画上完美的句号。与会的嘉宾都是各企业的技术骨干或经验

丰富的人员，会上他们各抒己见，都把实际生产过程中遇到的问题进行了广泛而深入

的讨论。 

本次研讨会基于伯东企业跟客户的良好关系和美国 Brooks Automation 公司的共

同精心策划与准备，会议取得了圆满的成功。与会嘉宾对研讨会都给予了积极的肯定

和高度的评价，都希望我司能够多举办这样的会议。同时也对我们的产品充满信心！

本次研讨会不仅让客户更深入的了解我们的产品，同时也给业内展示了我们公司的实

力、宣传了我们伯东企业的形象、更好的为我司在行业内树立公司的品牌！这将给我

们以后的业务带来巨大的动力！ 
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Hakuto 1
st
 Technical Seminar of Vacuum technology successfully completed 

             System Sales 1
st
 Dept April 17, 2009 

 

On April 16, 2009, System Sales 1
st
 Dept (original Vacuum and Semiconductor Equipment 

Department) held the 1
st
 Hakuto Technical Seminar of Vacuum Technology in Shenzhen. More than 

60 companies from Guangdong Province and Hong Kong were participated in this event.  

Participants consist of technical expert, senior management and executives who worked in vacuum 

related industries.  

 

The conference revolves around foundation theory of vacuum, creation and influences in high 

vacuum generation, and vacuum measurement.  At the meeting, Deputy MD of Hakuto Shenzhen, 

Mr. T. Okada gave a splendid welcome speech, and Department Manager Mr. Kentman Chan 

vividly introduced Hakuto history and present activities in China.  Mr. Vim Ho, Chief Sales 

Engineer, has given a lecture of vacuum foundation and theory.  Mr. JP Chu, Application Manager, 

has shared with the participants the working principle and application of Brooks’ Polycold Chiller.  

In the 2
nd

 session, Mr. James Zhang, Sales Manager of Brooks Automation, has presented their 

leading edge products, CTI Cryopump and vacuum tools in detail.  The seminar was switching 

effectively between lecture and face to face discussion and the jointed team between Hakuto and 

Brooks Automation has answered a lot of technical questions.   The participants are all experts 

and experienced technical users.  They shared opinion and experience at the meeting, and advised 

each other to tackle issues encountered in daily production.   

 

The success of the seminar was based on Hakuto’s coverage in China, our long term 

relationship with customers, and the support by the leading US supplier - Brooks Automation Inc.  

Guests attended have given positive affirmation and comment to this event, and they requested 

Hakuto to hold such kind of events regularly as a platform for learning new technology, and a 

forum for experience sharing within the industry.   The seminar has further strengthened Hakuto 

image in the industry and showed our long term commitment on seeking leading edge products for 

customers.  
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